
آرمان ملی: مهدی طارمی یکشنبه شب آخرین بازی خود 
گائو را برای باشگاه پورتو  در فصل 24- 2023 در ورزشگاه دو درا

انجام  داد. 
   میلان؟

تیرماه سال گذشته مهر نوشت مهدی طارمی مهاجم 30 
ساله فوتبال ایران و باشگاه پورتو پرتغال یک قدم دیگر به میلان 
ح جذب طارمی  ایتالیا نزدیک شد. میلان از مدت ها پیش طر
را در دستور کار قرار دارد و طبق گزارش بعضی از خبرنگاران 
نقل و انتقالات فوتبال اروپا، مهاجم ایران یک قدم دیگر به 
»روسونری« نزدیک شده است. 2 ماه بعد و در شهریورماه اما 
خبرها در خصوص دلایل لغو انتقال طارمی به میلان تایید 
کی از این است حضور ایجنت های جدید و  شد. گزارش ها حا
درخواست حق کمیسیون دو برابری نسبت به شرایط اولیه و 
همچنین تقاضای حقوق دو برابری طارمی از دلایل عدم توافق 
بین این بازیکن و پورتو می باشند. گفته شد جلسه ای بین 
نمایندگان طارمی و مدیران میلان )فورلانی، مونکادا و اوتاویو( 
که از مدیربرنامه های  برگزار شد. در این جلسه پدرو پینتو 
منفور است حضور داشته است. آن چیزی که از نتایج این 
جلسه بیرون آمده ایجنت های طارمی حاضر به کاهش مبلغ 
گفته  کمیسیون موردنظر خود نشده اند. در همین راستا، 
می شود که پینتو عامل اصلی منتفی شدن این انتقال است. 
کرات  پدرو پینتو درحالی از سمت مدیران پورتو به این مذا
اضافه شده است که مدیران میلان اعتقاد دارند که حضور او 
کرات نمی کند. لازم  اضافی است و هیچ کمکی به پیشرفت مذا
به ذکر است که میلان و پورتو برسر مبلغ قرارداد و نحوه پرداخت 
آن به توافق رسیدند، اما میلانی ها قاطعانه اعلام کردند که 
کمیسیون به پینتو  حاضر نیستند مبلغ بالایی را به عنوان 
بپردازند . میلانی ها علاوه بر پینتو مبلغی را هم بایستی به علیرضا 

نیکومنش بپردازند. 
   انتقال بزرگ

از دی ماه سال گذشته که جزئیات قرارداد ستاره ایرانی پورتو 
با اینتر میلان مشخص شد، او را خرید قطعی باشگاه ایتالیایی 
دانستیم. در حالی که این ستاره ایرانی که همراه با تیم ملی در 
جام ملت های آسیا حضور داشت اما به موازات آن بحث انتقالش 
به اینتر هم جدی تر از همیشه شد. در همان روزها فابریزیو رومانو 
اعلام کرده توافق نهایی بین مهدی طارمی و اینتر میلان انجام 
شده و به طور قطعی این بازیکن در پایان فصل 24- 2023 از پورتو 
راهی تیم ایتالیایی خواهد شد. جزئیات مدت قرارداد مهدی 
طارمی با باشگاه اینتر میلان هم فاش شده که مدت آن دو ساله 
و قابل تمدید برای فصل سوم است و با این شرایط لژیونر ایرانی 
گردان سیمونه اینگزانی اضافه خواهد شد. طارمی که  به جمع شا
پس از پایان دوران حضورش در پرسپولیس، یک فصل و نیم در 
الغرافه قطر عضویت داشت و پس از آن هم راهی پرتغال شد و طی 
چهار سال و نیم گذشته در این کشور به میدان رفته، در تابستان 
به ایتالیا سفر می کند تا چالش جدید و سختی را با بازی در اینتر 

میلان به دست بیاورد و خط حمله این تیم را تقویت کند. 

   آخرین دیدار 
پورتو در دو هفته آینده دو مسابقه خارج از خانه در لیگ برتر و 
گا و اسپورتینگ لیسبون دارد و  فینال جام حذفی پرتغال مقابل برا
به همین دلیل یکشنبه شب آخرین بازی خود در فصل 24- 2023 
گائو را انجام می داد و مهدی طارمی هم انتظار  در ورزشگاه دو درا
داشت در این دیدار از ابتدا به زمین برود ولی این اتفاق نیفتاد 
و در پایان بازی با چشمانی اشک بار زمین را ترک کرد. مهدی 
طارمی با اینکه هفته قبل یک گل زد و یک پاس گل داد، در دیدار 
یکشنبه شب برابر بوآویشتا به عنوان یار جانشین از دقیقه 59 به 
زمین آمد، ولی در همین مدت کوتاه هم دوباره توانایی های خود 
را به نمایش گذاشت و با گرفتن یک اخراجی از تیم حریف و زدن 
گل دوم و برتری تیمش در دقیقه 8+90 استثنایی کار کرد تا وداع 
شکوهمندانه و البته تلخی داشته باشد. ستاره ایرانی پورتو در 
گائو شب دراماتیکی با زدن  آخرین حضورش در ورزشگاه دو درا
گل لحظه آخری برای پیروزی تیمش داشت و پس از باز کردن 
دروازه بوآویشتا خوشحالی کوتاه مدتی داشت و پس از آن فقط 
خ  اشک می ریخت که این اتفاق پس از سوت پایان بازی هم ر
داد. مهدی طارمی که چهار سال فوق العاده را همراه با پورتو 
، جام حذفی  داشت و همراه با این تیم به قهرمانی در لیگ برتر
و سوپر جام فوتبال پرتغال رسید و حضور در جمع هشت تیم 
پایانی لیگ قهرمانان اروپا و گلزنی مقابل تیم های بزرگ مثل 
چلسی، یوونتوس، لیورپول و... را تجربه کرد، یکشنبه شب آخرین 
گائو انجام  بازی خود با پیراهن اژدهایان را در ورزشگاه دو درا
داد و به شدت از این اتفاق ناراحت بود. ستاره ایرانی پورتو که 
خودش را برای انتقال به اینتر میلان آماده می کند، پس از پایان 
بازی به شدت گریه می کرد و سرش را روی دوش هم تیمی ها و 
مربیان گذاشته بود تا کمی آرام شود و لحظاتی بعد هم به سمت 

گران رفت و از آنها خداحافظی کرد. مهدی طارمی دو بازی  تماشا
دیگر همراه با پورتو دارد و هفته آینده باید در آخرین مسابقه لیگ 
گا قرار بگیرد و پس از آن هم در فینال جام  برتر پرتغال مقابل برا
حذفی به مصاف اسپورتینگ لیسبون، قهرمان لیگ برود که هر دو 
بازی برای تیمش اهمیت زیادی دارد و انتظار می رود این ستاره 

ایرانی از ابتدا در ترکیب حاضر باشد. 
   مقایسه 

کس اسپورت پس از بازی خداحافظی مهدی  رسانه معتبر فا
طارمی در پورتو به مقایسه خداحافظی این بازیکن ایرانی و امباپه 
کس اسپورت نوشت: مهدی طارمی در آخرین بازی  پرداخت! فا
گائو نیمکت نشین بود. او از دقیقه 59 وارد  خود در ورزشگاه درا
زمین شد و در دقیقه 8+90 گل برتری را برای پورتو به ثمر رساند 
تا وداع باشکوهی با هواداران داشته باشد. این در حالی است 
که کیلیان امباپه در آخرین بازی با پیراهن پاری سن ژرمن هر 
چند توانست گلزنی کند ولی با چهره خندان بعد از باخت تیمش 
رصد شد و در این بازی هم هواداران پاریسی بار ها به این ستاره 

اعتراض کردند. 
   آمار در پورتو

مهدی طارمی از سال 20۱9 در پورتو بازی می کند و در این چند 
فصل حضورش در تیم پرتغالی نمایش بسیار خوبی داشته و 
کارنامه او چنین چیزی را اثبات می کند. این بازیکن ایرانی 20۱ بار 
پیراهن پورتو را برتن کرد که نتیجه آن ۱53 گل و 5۷ پاس گل بوده 
و این نشان می دهد که او به طور متوسط در هر بازی یا گل زده یا 
پاس گل داده است. طارمی در آخرین بازی خود با پیراهن پورتو 
گائو موفق به گلزنی شد. او از دقیقه 59 وارد زمین شد و در  در درا
دقیقه 8+90 گل برتری را برای پورتو به ثمر رساند تا وداع باشکوهی 

با هواداران داشته باشد. 
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خداحافظی اشکبار طارمی 

توتواسپورت: آلگری در پایان فصل  
از یوونتوس جدا می شود

چندین منبع خبری در ایتالیا مدعی شدند 
که ماسیمیلیانو آلگری در پایان فصل جاری 
از یوونتوس خواهد رفت. یوونتوس برخلاف 
از  داشت؛  جاری  فصل  در  که  خوبی  شروع 
۱5 بازی اخیرش فقط ۱5 امتیاز کسب کرده و 
که این تیم برخلاف رقبای  این در حالیست 
اصلی اش درگیر رقابت های اروپایی هم نبود و 
تمام تمرکزش روی رقابت های داخلی بود. افت 
شدید بیانکونری در هفته های اخیر این تیم را 
حتی از کسب عنوان نایب قهرمانی هم بازداشته و 
باعث سقوطش به رده چهارم جدول شده است. 
با توجه به همین موضوع بسیار محتمل است 
که سران باشگاه عذر آلگری که هنوز یک فصل 

قرارداد دارد را بخواهند. 

ویژه

که تجربه دو بار  کریم اسلامی 
گلزنی مقابل پرسپولیس را داشته، 
امیدوار بود همراه با هوادار تهران 
هم به این مهم دست پیدا کند، 
اما حملات پرشمار او به سمت 
دروازه سرخ پوشان به تور دروازه 

نرسید.

بایرن مونیخ در حالی در ورزشگاه 
خانگی اش روبه روی ولفسبورگ 
به میدان رفت که این آخرین 
دیداری بود که توماس توخل به 
عنوان سرمربی بایرن در ورزشگاه 
آلیانز آرنا برگزار کرد بدون مراسم 

خداحافظی! 

بازیکنان شمس آذر در بازی 
با ملوان جنگنده، پرتلاش 
و باانگیزه نشان دادند و به 
شکلی در این مسابقه ظاهر 
گویا یک فینال  که  شدند 
حساس را برگزار می کنند و در 

نهایت به برد رسیدند. 

ت
شــ

س نو
عک

کامی آخرین دیدار         جنگنده   نا

گفتوگو

علی نادری، سرمربی تیم فوتبال ساحلی درباره 
وضعیت این رشته ورزشی در سطح استان های 

کشورمان صحبت کرد. 
   در مورد زیرساخت های رشته فوتبال 

ساحلی ایران توضیح می دهید؟
 در زیرساخت های فوتبال ساحلی ضعیف 
هستیم. در کل کشور چهار ورزشگاه استاندارد در 
انزلی، بوشهر و دو ورزشگاه در استان یزد داریم و 
سایر استان ها زیرساخت لازم برای فوتبال ساحلی 
را ندارند. نبود ورزشگاه و زمین فوتبال ساحلی 
کشورمان  در استان ها مشکل ساز است. در 
سالن های ورزشی مناسب زیادی ساخته شده 
و در اختیار جامعه قرار گرفته است، به همین 
دلیل فوتسال کشورمان از نظر تعداد بازیکن و تیم 
پیشرفت چشمگیری داشت؛ نتیجه استقبال، 
کشف استعداد و پیشرفت در فوتسال را می توان 
در تیم ملی مشاهده کرد. با توجه به هزینه ساخت 
گر همچون فوتسال در  پایین ورزشگاه ساحلی، ا
هر استان یک ورزشگاه ساحلی ساخته شود، 
وضعیت رشته های ساحلی به خصوص فوتبال 
بسیار بهتر از حال حاضر خواهد شد. هر استان 
یک ورزشگاه ساحلی نیاز دارد تا بازیکنان و 
استعدادهای بیشتری به فوتبال ساحلی جذب 
شوند و آینده تیم ملی روشن باشد. قسمت عمده 
ساخت ورزشگاه استاندارد، استفاده از ماسه 
مطلوب است. ماسه استاندارد در کشور وجود 
دارد، اما وضعیت ماسه ورزشگاه ها خیلی خوب 
نیست. کیفیت پایین ماسه ها معضلی است که 
همه بازیکنان و تیم ها از آن رنج می برند. تأثیر 
کیفیت ماسه زمانی مشخص می شود که ما به 
مسابقات بین المللی اعزام می شویم و با ماسه 
متفاوت روبه رو می شویم. کیفیت ماسه بخش 
ضروری و مهم زیرساخت های فوتبال ساحلی 

است که باید به آن پرداخته شود. 
   شاهد حضور و سپس جدایی باشگاه ها و 

اسپانسرها در این رشته بودیم!
شد  تشکیل  زیادی  تیم های  استان  در 
و اسپانسرهایی ورود کردند، اما به دلیل نبود 
ورزشگاه استاندارد و مشکلات اقتصادی با پستی 
و بلندی های فراوانی روبه رو شدند و به اجبار از 
فوتبال ساحلی کنارگیری کردند. تیم دکتر تأمین 
تلاش می کند تا شرایط خوبی را برای وضعیت 
فوتبال ساحلی شهر اصفهان فراهم کند، اما این 
تلاش کفایت نمی کند و باید سازمان های دیگر 
نیز به آن ورود کنند. وظیفه باشگاه ها و تیم هایی 
که به فوتبال ساحلی وارد می شوند، ورزشگاه 
ساختن نیست. فوتبال ساحلی اصفهان عقب گرد 
کرده است و در این دو دهه پیشرفتی نداشته 
که مشکلات در زیرساخت های  است. زمانی 
اصلی وجود داشته باشد، افراد کمتری به فوتبال 
ساحلی جذب می شوند و استعدادی شناسایی و 
پرورش نمی یابد. شرایط که مناسب نباشد جوانان 
رغبت نمی کنند سمت رشته فوتبال ساحلی 
بیایند. زمانی که به صورت موردی و تک تک 
جذب داشته باشیم، در آینده به تیم ملی ضربه 
بزرگی وارد می شود زیرا بازیکن سازی نداشته ایم 
و انتخاب افراد برای پوشیدن پیراهن تیم ملی 

محدود است. 

علی نادری: 
اسپانسر ها با نبود 

زیرساخت از فوتبال 
ساحلی کنارگیری کردند

جواد داوری: با سرمربی جدید 
 ۲ ساله می بندیم 

ایسنا: جواد داوری رئیس فدراسیون بسکتبال 
درباره تصمیم فدراسیون بسکتبال برای قطع 
کان دمیر و تغییر مجدد سرمربی  همکاری با ها
تیم ملی ایران، توضیح داد: حقیقت این است 
کان با یک شرایط خاصی کار خود را با  که آقای ها
تیم ملی آغاز کرده و کمک زیادی هم به پیشبرد 
برنامه های ما کرد. تغییرات زیادی در تیم ملی 
داشتیم. زمانی که دمیر کار خود را در تیم ملی 
آغاز کرد شرایطی چون مصدومیت حامد حدادی 
گر بازی  با فیلیپین  هم وجود داشت. به نظر من ا
را با همان یک امتیازی که باخیم می بردیم، 
شرایط برای دمیر کاملا متفاوت می شد اما کمی 
گر اتفاقات جور  بدشانسی آورد. او ادامه داد: ا
دیگری می افتاد و بدشانسی نبود، جایگاه دمیر 
فرق می کرد. از نظر من عملکرد ایشان عالی نه، 
اما قابل قبول بود. داوری در پاسخ به این سوال 
که قرارداد سرمربی جدید تیم ملی هم یک سال 
کرد: قطعا قرارداد جدید  خواهد بود، اظهار 
دو ساله خواهد بود چون فرصت زیادی برای 
مسابقات پیش رو نداریم که باز هم با مسائل 

تغییر سرمربی درگیر شویم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران گفت: امسال 
ورزشگاه تختی میزبان لیگ برتر فوتبال برای تیم های تهرانی 
خواهد بود.  علی جوادی در نشست خبری که در اداره کل ورزش 
و جوانان استان تهران برگزار شد، درباره آخرین وضعیت مجموع 
ورزشی تختی از نظر بازسازی و اینکه گفته می شود با تخریب برخی 
کن ورزشی موجود در این ورزشگاه سرانه فضای ورزشی  از اما
استان تهران کاهش پیدا خواهد کرد، گفت: با تخریب برخی از 
کن ورزشی تختی سرانه فضای ورزشی استان تهران کاهش  اما
پیدا نمی کند بلکه اضافه نیز می شود. ما استخر فعال در تختی که 
در طرح قرار بگیرد نداریم. ما یک استخر فعال در تختی داریم که 
خارج از طرح است و فعالیت می کند. یک استخر دیگر نیز داریم 
گر درون طرح قرار بگیرد  که ۶0 درصد پیشرفت پروژه داشته که ا
شهرداری قول داده عین همان استخر با همین میزان پیشرفت 
در فضای دیگری که ما مشخص می کنیم در تختی ساخته شود. 
به پیمانکار ابلاغ شده و صورت جلسه آن تهیه شده و هیچ سرانه 
فضای ورزشی کم نخواهد شد. جوادی ادامه داد: در خصوص 
روند بازسازی چمن زحمات زیادی کشیده شد. زیرساخت 
های زیادی باید ایجاد می شد. مخزن زمینی تعبیه شده تا آب از 
مخزن به تاسیسات چمن انتقال پیدا کند. چمن ورزشگاه تختی 
کنون در شرایط ایده آل قرار دارد و آماده بهره برداری برای برگزاری  ا
رقابت های لیگ برتر فوتبال است. وی همچنین درباره وضعیت 
گر این پیست عوض نشود قابلیت  پیست تارتان تختی نیز گفت: ا
اجرای مسابقات را نخواهد داشت. این پیست را نیز در دستور کار 

قرار دادیم تا زودتر تعویض شود.

بیــنالمــلل
   وین رونی معتقد است که بازیکنان منچستریونایتد به 
خاطر در پیش بودن یورو 2024 کم فروشی می کنند و از جان و دل 
مایه نمی گذارند. اریک تن هاخ هلندی در تابستان 2022 پس از 
کس به عنوان سرمربی یونایتد منصوب شد. پس  تاثیرگذاری در آژا
از همکاری با پپ گواردیولا در بایرن مونیخ، انتظارات زیادی از او 
وجود داشت. به گزارش دیلی میل، اولین فصل هدایت تن هاخ 
پس از قهرمانی در جام کارابائو و صعود به لیگ قهرمانان خوب 
بود با این حال، فصل جاری برای این تیم بسیار بد پیش رفت و 
یونایتد در حال حاضر در رده هشتم جدول لیگ برتر قرار دارد. در 
گن و گالاتاسرای  لیگ قهرمانان، یونایتد پس از بایرن مونیخ، کپنها
در انتهای گروه قرار گرفت و به لیگ اروپا هم نرسید.  رونی، اسطوره 
باشگاه یونایتد درباره ارزیابی اش از دوران حضور تن هاخ در 
یوتایتد گفت: یونایتد خیلی خیلی غیر قابل پیش بینی شده 
است. همانطور که مایکل آرتتا می گفت، شما 
وارد اولدترافورد می شوید و نمی دانید یونایتد 
چه عملکردی خواهد داشت. بعضی 
مواقع تیم بسیار خوب است و بعضی 
مواقع بسیار ضعیف. یونایتد در 
طول فصل، گل هایی خورده 
را  انتظارش  هیچ کس  که 
نداشته است. هیچ وقت 
به اندازه الان احساس بدی 
به نسبت به یونایتد نداشتم. رونی در 
بخش بعدی افزود: من فکر می کنم 
می جنگند.  شغلشان  برای  همه 
مدیران، بازیکنان، مربیان و تلاش 
می کنند ولی تاثیر مثبتی در یونایتد 
ندیدیم. البته فینال جام حذفی را 
در پیش داریم و ممکن است فصل با 

قهرمانی تمام شود. 

اسبقیان: مبارزه با فساد دراولویت وزارت ورزش است

سیدمحمد ناظم الشریعه: 

معاون وزیر ورزش می گوید که نمایندگان 
نحوه  از  ژیمناستیک،  جهانی  فدراسیون 
برگزاری انتخابات این فدراسیون در ایران 
راضی بوده اند. محمد شروین اسبقیان معاون 
ورزش قهرمانی وزیر ورزش، پس از برگزاری 
ژیمناستیک  فدراسیون  انتخاباتی  مجمع 
کر هستیم که ۱8  اظهار کرد: خدای بزرگ را شا
مجمع انتخاباتی قرار بود برگزار شود که با فضل 
الهی و رهنمودهای وزیر ورزش و همکاری 
خوب کمیته ملی المپیک، تا الان ۱۱ فدراسیون 
را تعیین تکلیف کردیم. به زودی یعنی فردا هم 
مجمع فدراسیون انجمن های رزمی را برگزار 

می کنیم که دوازدهمین فدراسیون خواهد 
بود. او ادامه داد: به ترتیب فدراسیون های 
تنیس و دوومیدانی هم در دستور کار هستند 
و سعی داریم تا پایان مرداد تمامی انتخابات ها 
را برگزار کنیم تا فدراسیونی با سرپرستی اداره 
نشود. این یکی از وظایف ماست تا فدراسیون ها 
برای چهار سال آینده کاری خود برنامه ریزی 
فدراسیون  مجمع  درباره  اسبقیان  کنند. 
ژیمناستیک نیز گفت: امروز مجمع خوبی با 
حضور نمایندگان فدراسیون جهانی از جمله 
مدیر ارشد، مشاور ارشد و نماینده قانونی 
فدراسیون جهانی برگزار شد که اعلام رضایت 

کردند. تمام تلاش ما این بود تا مجمع طوری 
برگزار شود که تمام قوانین مراعات شود و همین 
اتفاق افتاد. از نماینده فدراسیون جهانی هم 
خواستیم برای شمارش آرا باشند که گفتند به 
نماینده وزیر ورزش و کمیته المپیک اعتماد 
داریم و مشکلی نیست که این برای ورزش 
جمهوری اسلامی ایران یک موفقیت است. او 
در پاسخ به این سوال که آیا انتخابات فدراسیون 
انجمن های رزمی حتما فردا برگزار می شود، 
توضیح داد: انتخابات هایی که اعلام کردیم 
بی تردید برگزار می شوند و فردا حتما با برگزاری 
مجمع فدراسیون انجمن های رزمی در خدمت 

شما هستیم. معاون وزیر ورزش، درباره فساد 
یکی از باشگاه های صنعتی در فوتبال ایران 
نیز گفت: بررسی های ما نشان می دهد که این 
موضوع به سال ۱400 برمی گردد. امروز مبارزه با 
فساد در ورزش اولویت کاری وزارت ورزش است 
کیدات  و وزیر محترم ورزش هم در این زمینه تا
بسیار جدی دارند. روز گذشته هم یک جلسه 
خوب با فدراسیون پزشکی داشتیم در راستای 
فساد با دوپینگ در ورزش که جلسه خوبی 
ک باشد.  کید داریم که ورزش ما باید پا بود. ما تا
انقلاب ما انقلاب اسلامی- فرهنگی است و قطعا 
سلامت محیط ورزش در اولویت کاری ما است. 

سیدمحمد ناظم الشریعه سرمربی پیشین 
تیم ملی فوتسال کشورمان، تغییر بازه زمانی 
میان ادوار جام ملت های آسیا را اتفاقی به 
منزله تعطیلی فوتسال قاره کهن توصیف کرد. 

   جام ملت های آسیا 
گفت وگو با  سیدمحمد ناظم الشریعه در 
تسنیم، درباره جام ملت های فوتسال آسیا 
کشورهای آسیایی با  2024 اظهار داشت: 
خود  فوتسال  بهبود  برای  که  هزینه هایی 
آسیا  فوتسال  پیشرفت  باعث  کرده اند، 
جام  در  قهرمانی  برای  کشورها  شده اند. 
هزینه  خیلی  باید  آسیا  فوتبال  ملت های 
کنند، اما هزینه کردن در فوتسال برای رسیدن 
به این جایگاه خیلی به صرفه تر است. البته 
ایران همیشه به خاطر نیرو و استعدادی که 
دارد، کمترین هزینه را می کند. وی در مورد 
سطح هفدهمین دوره جام ملت های آسیا 
بیان کرد: ارزش کار تیم ملی ایران را پایین 
نمی آورم، اما سطح جام ملت ها خیلی بالا 
کار بزرگی با  نبوده است. مجید مرتضایی 
افغانستان کرد و قبل از بازی ها گفته بودم که 
این تیم شگفتی ساز خواهد شد. تایلندی ها 
چهار پاس به هم می دادند و در پاس پنجم 

می ماندند! ژاپن بازیکن برزیلی خود را به 
همراه نداشت، اما از همان ابتدا متزلزل بود و 

در همان دور گروهی حذف شد. 
   جام جهانی 

سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران 
درباره شرایط این تیم در جام جهانی 2024 
ازبکستان عنوان کرد: فوتسال در چند سال 
گذشته برای کشورمان آبروداری کرده و این 
دوره از جام جهانی فرصت خوبی است که 
ایران خودش را نشان بدهد. سطح این دوره 
جام ملت های آسیا با نتایج تیم های آسیایی 
در جام جهانی 2024 مشخص می شود. هر 
پنج نماینده آسیا در دوره قبلی جام جهانی به 
مرحله حذفی صعود کردند و از اینجا می توان 

متوجه شد سطح رقابت ها بالا بوده است. 
   انتقادات 

که  انتقاداتی  مورد  در  ناظم الشریعه 
تیم ملی  بازی های  به  نسبت  کارشناسان 

ایران در جام ملت ها وارد کردند، به تسنیم 
گفت: این موضوع به مربی بستگی دارد. مربی 
دوست دارد تیمش با این شرایط قهرمان 
شود و باید به تفکرات او احترام بگذاریم. در 
زمان ما هر کسی هر چیزی می گفت! وقتی 
پیروز می شدیم، می گفتند تیم ملی پیر است 
یا خوب بازی نمی کند! من تلاش کردم در 
سال های اخیر از تیم ملی انتقاد نکنم. باید به 
مربی تیم ملی کمک کنیم و پشت او بایستیم. 

   تیم کویت 
وی که تا قبل از جام ملت های آسیا هدایت 
تیم ملی کویت را بر عهده داشت و در آستانه 
این رقابت ها از جمع کویتی ها جدا شد، در 
پاسخ به این پرسش که آیا از حذف زودهنگام 
کویت از جام ملت های آسیا خوشحال است یا 
، خاطرنشان کرد: دوستان من در کویت  خیر
بودند و از حذف زودهنگام این تیم خوشحال 
که ناراحت  کنار نگذاشتند  نشدم. آنها مرا 

باشم. سال خوبی در کویت داشتیم و فرصت 
بسیار خوبی برای صعود کویت به جام جهانی 
مهیا شده بود. ناظم الشریعه در پاسخ به این 
سؤال که آیا قرار است به زودی هدایت تیمی 
را بر عهده بگیرد یا خیر، اظهار داشت: امسال 
ریکاوری و استراحت می کنم. پیشنهادهایی 
جدی دریافت کردم که یکی از آنها متعلق به 
لیبی بود؛ تیمی که به جام جهانی صعود کرده 
است. الان باید ریکاوری و مطالعه کنم و نیاز 

به استراحت دارم. 
   تغییر در مسابقات آسیایی 

وی در مورد زمزمه های برگزاری مسابقات 
با فاصله چهار ساله  آسیا  جام ملت های 
به جای دو سال تصریح کرد: خدا نکند که 
گر جام ملت ها هر چهار  این اتفاق بیفتد. ا
سال یک بار برگزار شود، فوتسال آسیا تعطیل 
می شود و ایران بیشتر از همه کشورها ضربه 
می خورد. الان جام باشگاه های آسیا هم 
برگزار نمی شود و باشگاه ها بی انگیزه شده اند. 
بازیکنان تیم ملی و فدراسیون فوتبال الان 

گر به جام  برای قهرمانی آسیا انگیزه دارند و ا
ملت ها نروند، دیگر برای فوتسال هزینه 

نمی کنند. 

 ارزش کار تیم ملی ایران را پایین نمی آورم
 اما جام ملت ها سطح بالایی نداشت 

فوتبال ایران جذابیت خودش را 
از دست داده است 

تیم  پرسپولیس مقابل هوادار در هفته بیست وهفتم لیگ 
برتر فوتبال،  به برد رسید.  پرسپولیس در این بازی منطقی بازی 
کرد و مقابل حملات تیم فوتبال هوادار به خوبی مقاومت کرد. 
در چند صحنه خط دفاع پرسپولیس پراشتباه ظاهر شد که 
این موضوع نباید در 3 بازی باقیمانده اتفاق بیفتد.  متأسفانه 
فوتبال ایران جذابیت خودش را از دست داده و شاید هر چند 
هفته یک بار چنین بازی جذابی را ببینیم. مقابل هوادار تیم برتر 
کنش های خوب بیرانوند آب سردی بر حملات  زمین بودیم و وا
گردان شجاعی بود. هوادار سعی داشت در دقایق ابتدایی  شا
دروازه پرسپولیس را باز کند که در چند موقعیت تا نزدیکی دروازه 
هم پیش رفتند، اما به نظرم چون دقت نداشتند حمله هایشان 
طبل تو خالی بود. سرخ پوشان در این بازی با تجربه عمل کردند 
و ثمره آن یک پیروزی دلچسب بود.  متأسفانه فوتبال ایران به 
دلیل استعدادیابی غیر اصولی در حال ضعیف شدن است. 
در ترکیب پرسپولیس خدابندلو عملکرد خوبی نشان داده و 
ما شاهد یک بازیکن اهل تهران هستیم که اینچنین خوش 
می درخشد. متأسفانه در ۱0 سال گذشته استعدادهای فوتبال 
تهران نابود شد چرا که در پایتخت برای تربیت بازیکنان به خوبی 
استعدادیابی انجام نمی شود. امیدوارم که به این موضوع اهمیت 
ویژه ای بدهند.  ما با این نفرات و با این سبک فوتبال در آسیا و 
رقابت های جهانی نتیجه لازم را نخواهیم گرفت. فوتبال ما از 
نظر استعدادیابی دچار مشکل است؛ دلم به حال فوتبال ایران 
می سوزد. در گذشته به دنبال استعداد بودیم و فردی به نام 
اردشیر قلعه نویی را ما کشف کردیم و بعد از استعدادیابی که انجام 
شد باعث شد که او در دوران فوتبال خود درخشان ظاهر شود و 
کنون سرمربی تیم ملی ایران و پرافتخارترین مربی ایران باشد.  ا
امیدوارم در این شرایط بد اقتصادی فکری به حال استعداد های 
فوتبال ایران، علی الخصوص تهرانی ها شود.  بازی های پرسپولیس 
به مراتب سخت تر از استقلال خواهد بود چرا که استقلال تا پایان 
فصل با تیم های قعر جدول رقابت خواهد کرد، اما پرسپولیس 
در مسیر رسیدن به صدر جدول باید با تیم های سرسختی روبرو 
شود. در این مدت همه چیز مهیاست و هواداران حضور پرشوری 
در ورزشگاه داشته اند، اما متأسفانه لذتی از فوتبال نمی بریم 
و بازیکنان فقط به دنبال ارائه یک بازی محتاطانه برای کسب 

امتیاز هستند. 

ابراهیمی ناصر
کارشناسفوتبال


